

WARRANTY CERTIFICATE

CERTIFICAT DE GARANTIE

MODEL	
MODÈLE	
SERIAL NO.	
NUMÉRO DE SÉRIE	
PURCHASER'S NAME	
NOM DE L'ACHETEUR	
PURCHASER'S ADDRESS	
ADRESSE DE L'ACHETEUR	

Canon

CANON IMAGE SCANNER LIMITED WARRANTY

The limited warranty set forth below is given by Canon U.S.A., Inc. ("Canon U.S.A.") and Canon Canada Inc. ("Canon Canada") with respect to Image Scanners purchased and used in the United States and Canada respectively.

This limited warranty is only effective upon presentation of proof of purchase (bill of sale) to a Factory Service Center or an authorized Canon U.S.A. or Canon Canada Service Facility. Canon Image Scanners, when delivered to you in new condition in their original containers, are warranted against defective materials or workmanship for a period of one (1) year from the date of original purchase.

When returning Image Scanners under this limited warranty, you must pre-pay the shipping charges, if any, and enclose a complete explanation of the problem. Image Scanners covered by this limited warranty will be repaired and returned to you without charge by a Factory Service Center or any authorized Canon U.S.A. or Canon Canada Service Facility.

A listing of Factory Service Centers and authorized Service Facilities is included in the packaging with the Image Scanners. Repairs not under warranty will be at such cost as Canon U.S.A. or Canon Canada, or an authorized Service Facility, may from time to time generally establish.

This limited warranty covers all defects encountered in normal use of the Image Scanners, and does not apply in the following cases:

- (a) Loss or damage to the Image Scanners due to abuse, mishandling, alteration, accident, electrical current fluctuations, failure to follow operating instructions, maintenance and environmental instructions prescribed in Canon U.S.A.'s or Canon Canada's instruction manual or service performed by other than a Factory Service Center or an authorized Canon U.S.A. or Canon Canada Service Facility.
- (b) Use of parts or supplies which do not meet Canon U.S.A.'s or Canon Canada's specifications and which damage the Image Scanners or cause abnormally frequent service calls or service problems.
- (c) If any Image Scanner has had its serial numbers or dating altered or removed.

Without limiting the foregoing, this limited warranty shall only apply if the Canon Image Scanners are used in conjunction with compatible peripheral equipment and compatible software, as to which items Canon shall have no responsibility.

NO IMPLIED WARRANTY, (OR CONDITION) INCLUDING ANY WARRANTY (OR CONDITION) OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, APPLIES TO THE IMAGE SCANNERS AFTER THE APPLICABLE PERIOD OF EXPRESS WARRANTY STATED ABOVE, AND NO OTHER EXPRESS WARRANTY OR GUARANTY, EXCEPT AS MENTIONED ABOVE, GIVEN BY ANY PERSON, FIRM OR CORPORATION WITH RESPECT TO THE IMAGE SCANNERS SHALL BIND CANON U.S.A. OR CANON CANADA, (SOME STATES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU.) NEITHER CANON U.S.A., CANON CANADA NOR ANY OTHER PERSON, FIRM OR CORPORATION, IS RESPONSIBLE FOR LOSS OF PROFITS, EXPENSE OR INCONVENIENCE, OR FOR ANY OTHER SPECIAL, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES CAUSED BY THE USE, MISUSE OR INABILITY TO USE THE IMAGE SCANNERS WHETHER ON ACCOUNT OF NEGLIGENCE OR OTHERWISE, OR BY FAILURE TO CONFORM TO ANY EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES, (SOME STATES OR PROVINCES DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU.) THIS LIMITED WARRANTY SHALL NOT EXTEND TO ANYONE OTHER THAN THE ORIGINAL PURCHASER OF THE IMAGE SCANNERS, OR THE PERSON FOR WHOM IT WAS PURCHASED AS A GIFT.

This limited warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state or province to province.

GARANTIE SUR LES SCANNERS CANON

Cette garantie est émise par Canon U.S.A. Inc. ("Canon U.S.A.") et Canon Canada Inc. ("Canon Canada") sur les scanners achetés et utilisés, respectivement aux États-Unis et au Canada.

Cette garantie n'est valable que sur présentation d'une preuve d'achat (ticket de caisse) à un centre de service ou à un service de réparation autorisé par Canon U.S.A. ou Canon Canada. Quand ils sont livrés chez vous à l'état neuf, dans leurs emballages d'origine, les scanners Canon sont garantis contre tout défaut de matières premières ou de fabrication durant une période de 1 (une) année à partir de la date d'achat.

Lorsque vous renvoyez un scanner en vertu de cette garantie, vous devez régler tout frais de transport en port-payé et joindre les explications complètes du problème. Les scanners couverts par cette garantie seront réparés et vous seront renvoyés sans frais par un centre de service ou un service de réparation autorisé par Canon U.S.A. ou Canon Canada. Une liste des centres de service et des services de réparation autorisés est incluse dans l'emballage avec le scanner. Le coût des réparations non couvertes par la garantie sera établi par Canon U.S.A., Canon Canada ou par un centre de service autorisé.

Cette garantie couvre tout défaut survenu durant un usage normal du scanner et ne s'applique pas aux cas suivants:

- (a) Perte ou dommage effectué sur le scanner suite à une utilisation excessive, une mauvaise utilisation, une modification, un accident, des fluctuations de courant électrique, un manque de fidélité au mode d'emploi et aux instructions concernant les conditions d'utilisation et l'entretien, donnés dans le manuel d'utilisation de Canon U.S.A. ou Canon Canada, ou une réparation effectuée par une personne non autorisée.
- (b) Utilisation de pièces ou fournitures ne correspondant pas aux normes de Canon U.S.A. ou de Canon Canada et qui détériorent le scanner ou qui provoquent un nombre anormal de pannes nécessitant l'intervention d'un service de réparation.
- (c) Si le numéro de série ou la date d'un scanner ont été modifiés ou enlevés.

En plus des conditions ci-dessus, cette garantie ne s'appliquera que si le scanner Canon a été relié à des extensions et des logiciels compatibles, pour lesquels Canon ne peut être tenu responsable.

AUCUNE GARANTIE (OU CONDITION) IMPLICITE, Y COMPRIS TOUTES CONDITIONS DE QUALITÉ COMMERCIALE OU ADAPTATION À UN BUT PARTICULIER, NE S'APPLIQUE À CE SCANNER UNE FOIS QUE LA PÉRIODE DE GARANTIE ÉTABLIE CI-DESSUS ÉCHOIT. DE PLUS, À L'EXCEPTION DE LA GARANTIE STIPULÉE CI-DESSUS, CANON U.S.A. OU CANON CANADA NE POURRONT ÊTRE TENUES RESPONSABLES PAR AUCUNE AUTRE GARANTIE EXPRIMÉE OU IMPLICITE, ÉMISE SUR CE SCANNER PAR TOUTE PERSONNE, ENTREPRISE OU SOCIÉTÉ. (CERTAINS ÉTATS NE PERMETTENT PAS DE RESTRICTION SUR LA DURÉE DE LA GARANTIE IMPLICITE. DONC, LES LIMITES INDIQUÉES CI-DESSUS POURRAIENT NE PAS S'APPLIQUER DANS VOTRE CAS.) NI CANON U.S.A., NI CANON CANADA, NI TOUTE AUTRE PERSONNE, ENTREPRISE OU SOCIÉTÉ, NE PEUVENT ÊTRE TENUS RESPONSABLES POUR UNE PERTE DE PROFIT, DES DÉPENSES OU GÊNES, OU POUR TOUT AUTRE DOMMAGE SPÉCIAL, RELATIF OU SUITE À L'UTILISATION, LE MAUVAIS USAGE, OU L'INCOMPÉTENCE À UTILISER LE SCANNER, SOIT PAR LA NÉGLIGENCE D'UN TIERS, SOIT PAR LE NON-RESPECT DES GARANTIES EXPRIMÉES OU IMPLICITES. (CERTAINS ÉTATS OU CERTAINES PROVINCES NE PERMETTENT PAS DE RESTRICTIONS SUR LES DOMMAGES IMPRÉVUS OU INDIRECTS. PAR CONSÉQUENT LES RESTRICTIONS DÉCRITES CI-DESSUS POURRAIENT NE PAS S'APPLIQUER DANS VOTRE CAS.) CETTE GARANTIE N'EST VALABLE QUE POUR L'ACHETEUR ORIGINAL DE CE SCANNER OU POUR TOUTE AUTRE PERSONNE QUI L'AURAIT REÇU EN CADEAU.

Cette garantie vous donne des droits juridiques spécifiques ainsi que d'autres droits qui diffèrent d'un état à l'autre ou d'une province à l'autre.

CANON FACTORY SERVICE CENTERS

CENTRES DE SERVICE CANON

Canon

CANON U.S.A., INC.

HEAD OFFICE One Canon Plaza, Lake Success, N.Y. 11042, U.S.A. Phone: (516) 488-6700

CHICAGO 100 Park Blvd., Itasca, Illinois 60143-2693, U.S.A. Phone: (312) 250-6200

LOS ANGELES 123 Paularino Avenue East, Costa Mesa, California 92626, U.S.A. Phone: (714) 979-6000

ATLANTA 5625 Oakbrook Parkway, Norcross, Georgia, 30093, U.S.A. Phone: (404) 448-1430

DALLAS 3200 Regent Blvd., Irving, Texas 75063, U.S.A. Phone: (214) 830-9600

CANON CANADA INC.

HEAD OFFICE 6390 Dixie Road, Mississauga, Ontario, L5T 1P7, Canada Phone: (416) 678-2730

CALGARY 2828, 16th Street, N.E. Calgary, Alberta, T2E 7K7, Canada Phone: (403) 230-3951

MONTREAL 3070 Botham Street, St. Laurant, Quebec, H4S 1K7, Canada Phone: (514) 631-8821